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     Protokół Nr 318/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 27 lutego 2023 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 9:20 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

4.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

5.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu  
 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

2. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

3. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

5. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

6. Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Zespołu do 

spraw Monitorowania i Ewaluacji Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 

2021-2030. 

5. Zaakceptowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVII/376/2010 Rady 

Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub znajdujących się na obszarze Powiatu 

Myśliborskiego i skierowanie go pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu. 

6. Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 22.02.2023r. znak CUW.4051.16.2022.UbK w sprawie 

przyznania dofinansowania przez Ministerstwo Sportu i Turystyki na realizację 

złożonych przez Powiat Myśliborski wniosków w ramach programu modernizacji 

kompleksów sportowych „Moje Boisko – Orlik 2012” edycja pilotażowa. 

7. Wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu ciężarowego marki Peugeot Boxer  

o numerze rejestracyjnym ZMY9M55 w trybie drugiego pisemnego przetargu 

publicznego oraz określenie minimalnej ceny sprzedaży pojazdu. 
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8. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego  o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2023 rok. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad.3 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Powiatu 

Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty 

Spółka z.o.o. z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki  

w dniu 03 marca 2023 roku. 

Odczytał porządek obrad Nadzwyczajnego Zgromadzeniu Wspólników Spółki 

1. Otwarcie Zgromadzenia. 

2. Sporządzenie listy obecności oraz stwierdzenie ważności Zgromadzenia i jego 

zdolności do podejmowania uchwał. 

3. Wybór Przewodniczącego i Protokolanta.   

4. Przyjęcie porządku obrad Zgromadzenia.   

5. Podjęcie uchwały w przedmiocie wyrażenia zgody na rozpoczęcie prac związanych  

z zakupem tomografu komputerowego oraz wykonaniem prac przystosowujących 

pomieszczenia Szpitala. 

6. Podjęcie uchwały z sprawie zmiany uchwały nr 16 z 28 czerwca  2017r. w sprawie zasad 

kształtowania wynagrodzeń członków Zarządu (określenie celów zarządczych na 

2023r.). 
7. Informacja na temat sytuacji finansowej  Szpitala. 
8. Wolne wnioski i omówienie spraw  bieżących.  

9. Zamknięcie obrad i zamknięcie Zgromadzenia. 
 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował, aby pełnomocnictwo zostało udzielone Staroście Myśliborskiemu – 

Andrzejowi Potyrze. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do działań związanych z pracami remontowymi w szpitalu i kwestią zakupu 

tomografu komputerowego. Poruszył temat dotyczący współpracy ze szpitalem. Poprosił, aby 

na Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki udali się wszyscy Członkowie Zarządu 

Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa Staroście Myśliborskiemu – Andrzejowi Potyrze 

podejmując uchwałę Nr 318/1125/2023 z dnia 27 lutego 2023 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Zespołu do spraw 

Monitorowania i Ewaluacji Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-

2030. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił projekt uchwały. Przekazał, że Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 

2021-2030 jest podstawowym, wieloletnim dokumentem strategicznym formułującym politykę 

rozwoju społeczno-gospodarczego powiatu z perspektywy lokalnej.  

Program ten wymaga  monitoringu i ewaluacji  oraz modyfikacji kierunków  działań w niej 

zapisanych w przypadku istotnych zmian zachodzących wewnątrz powiatu., jak również  

w otoczeniu społeczno-gospodarczym w Polsce i na świecie.  

Monitoring ma na celu uzyskanie informacji na temat realizacji planowanych działań,  

a ewaluacja, wykonywana w założonych interwałach czasowych, będzie miała na celu  

uzyskanie informacji, czy osiągnięto zakładane rezultaty prowadzonych działań oraz czy  

i w jakim stopniu pozwoliły one na realizację celów oraz kierunków działań programu. 

Ewaluacja będzie służyła doskonaleniu działań podejmowanych dla rozwoju powiatu, jak 

również doskonaleniu jakości tych działań i pogłębianiu odpowiedzialności za wdrażanie 

programu wśród wszystkich interesariuszy.   

Projekt uchwały dotyczy powołania zespołu do spraw Monitorowania i Ewaluacji Programu 

Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030 w składzie: 

 

1) Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu, Koordynator ds. monitorowania i ewaluacji 

Programu Rozwoju  

2) Wojciech Cheba – Główny Specjalista ZKO, członek Zespołu 

3) Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału EDR, członek Zespołu  

4) Małgorzata Jakóbowska – Naczelnik Wydziału OR, członek Zespołu 

5) Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor CUW w Myśliborzu, członek Zespołu 

6) Robert Petruk – Naczelnik Wydziału DP – członek Zespołu 

7) Wioleta Waliłko – Naczelnik Wydziału WOŚ – członek Zespołu 

8) Danuta Kazimierczak – Zastępca Dyrektora PUP w Myśliborzu – członek Zespołu 

9) Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor PCPR  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 318/1126/2023 z dnia 27 lutego 2023 roku w sprawie 

powołania Zespołu do spraw Monitorowania i Ewaluacji Programu Rozwoju Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021-2030. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Zaakceptowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLVII/376/2010 Rady 

Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub znajdujących się na obszarze Powiatu 

Myśliborskiego i skierowanie go pod obrady Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że w momencie kiedy 

chcielibyśmy wyrazić zgodę na złożenie wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków przez osoby, które władają zabytkami w Powiecie 

Myśliborskim konieczna jest zmiana Uchwały Nr XLVII/376/2010 Rady Powiatu  

w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, położonych lub znajdujących się na obszarze Powiatu Myśliborskiego.  

W związku z tym przygotowano projekt uchwały zmieniającej ww. uchwałę. 

Poinformowała, o wątpliwościach dotyczących wprowadzenia zaproponowanych zmian. 

Przepisy związane z Polskim Ładem i uchwałą dot. zabytków są ze sobą powiązane. Są różne 

interpretacje, czy stosujemy tą uchwałę, czy też nie.  

Zauważyła, że temat ten wymaga uzgodnień. Odniosła się do kwestii związanej z terminem  

rozliczenia dotacji. Poruszyła kwestię dotyczącą interpretacji przepisów i realizacji zadań  

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Przedstawiła zmiany jakie są zawarte w projekcie uchwały dotyczące pomocy de minimis, 

wysokości udzielanych dotacji. Odniosła się do kwestii związanej z wprowadzeniem 

proponowanych zmian. Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa, ma zastrzeżenia 

co do pierwotnej uchwały. Przedstawiła informacje na temat prowadzonych rozmów w tej 

sprawie. Zwróciła uwagę na kwestię dotyczącą złożonych wniosków zewnętrznych i terminu 

złożenia wniosków o dofinansowanie w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje na temat działań w samorządach gminnych w zakresie przyjmowania 

i składania wniosków o dofinansowanie. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poruszyła kwestię dotyczącą dokonania zmian w uchwale dot. zasad udzielania dotacji  

w zakresie zabytków.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby Powiat dokonał złożenia trzech swoich wniosków o dofinansowanie bez 

składania wniosków podmiotów zewnętrznych. tj. 

1) Wykonanie izolacji fundamentów budynku Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Smolnicy; 

2) Wykonanie izolacji fundamentów budynku Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu; 

3) Modernizacja drogi powiatowej w m. Żydowo. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję, aby w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

zostały złożone jedynie trzy wnioski o dofinansowanie.  

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 1 (A. Prill), 1 Członek Zarządu  

(M. Norsesowicz) wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję o wycofaniu rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr XLVII/376/2010 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 czerwca 2010r.  

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych lub 

znajdujących się na obszarze Powiatu Myśliborskiego celem opracowania tekstu jednolitego 

uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w ww. sprawie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Członek Zarządu – M. Norsesowicz – nie brał udziału w głosowaniu 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego z dnia 22.02.2023r. znak CUW.4051.16.2022.UbK w sprawie przyznania 

dofinansowania przez Ministerstwo Sportu i Turystyki na realizację złożonych przez 

Powiat Myśliborski wniosków w ramach programu modernizacji kompleksów 

sportowych „Moje Boisko – Orlik 2012” edycja pilotażowa. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informację. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała o uzyskaniu dofinansowania przez Ministerstwo Sportu i Turystyki na 

realizację złożonych przez Powiat Myśliborski wniosków. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, na zabezpieczony w budżecie Powiatu wkład własny na realizację zadań. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu ciężarowego marki Peugeot Boxer  

o numerze rejestracyjnym ZMY9M55 w trybie drugiego pisemnego przetargu 

publicznego oraz określenie minimalnej ceny sprzedaży pojazdu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż samochodu 

ciężarowego marki Peugeot Boxer o numerze rejestracyjnym ZMY9M55 w trybie drugiego 

pisemnego przetargu publicznego. Poprosiła o określenie ceny minimalnej sprzedaży pojazdu. 

Zaproponowała, aby była ona niższa o 50%. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby cena została ustalona na poziomie 1 800 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż samochodu ciężarowego marki Peugeot Boxer  

o numerze rejestracyjnym ZMY9M55 w trybie drugiego pisemnego przetargu publicznego 

podejmując uchwałę Nr 318/1127/2023 z dnia 27 lutego 2023 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż samochodu ciężarowego marki Peugeot Boxer o numerze rejestracyjnym 

ZMY9M55 w trybie drugiego pisemnego przetargu publicznego, wskazując cenę wywoławczą 

przedmiotowego pojazdu w wysokości 1800,00 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego  o dokonanie zmian w planie wydatków na 2023 

rok. 

 

1. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu z dnia 

23.02.2023r. o wprowadzenie do budżetu Starostwa Powiatowego w Myśliborzu po 

stronie wydatków  środków w kwocie 75,00 zł w paragrafie 4560 "Odsetki od dotacji 

oraz płatności: wykorzystanych niezgodnie z przeznaczeniem lub wykorzystanych  

z naruszeniem procedur, o których mowa w art. 184 ustawy, pobranych nienależnie lub 

w nadmiernej wysokości" oraz środków w kwocie 3966,00 zł w paragrafie 2950 

"Wpływ ze zwrotów niewykorzystanych dotacji oraz płatności". Zwrot odsetek wynika 

z pobrania dotacji w nadmiernej wysokości przez Stowarzyszenie Pomocy 

Niepełnosprawnym "Bratek" w Barlinku na działalność bieżącą Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Barlinku. Odsetki zostały naliczone na dzień 27.02.2023r.  

i wyniosły 75,00 zł. W dniach 06.02.2023 r. i 14.02.2023 r. Stowarzyszenie Pomocy 

Niepełnosprawnym "Bratek" w Barlinku dokonało zwrotu na konto Powiatu 

Myśliborskiego kwoty 1304,60 zł (dotacja 1292,60 zł, odsetki 12 zł) oraz 2708,40 zł 

(dotacja 2673,40 zł, odsetki 35 zł) jako zwrot dotacji za 2022 rok - łączna kwota 4013,00 

zł. Zgodnie z §7 ust. 4 umowy Nr 568/ZPS-4/ŚDS/2022 w sprawie dofinansowania 

zadań związanych z rozwojem sieci ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi w ramach Programu kompleksowego wsparcia dla rodzin "Za życiem", 

działanie 3.2 Rozwój Sieci Środowiskowe Domy Samopomocy z dnia 13 czerwca 2022 

roku zawartej pomiędzy Wojewodą Zachodniopomorskim środki pobrane w nadmiernej 

wysokości podlegają zwrotowi do budżetu państwa wraz z odsetkami w wysokości 

określonej jak dla zaległości podatkowych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do przedmiotowego wniosku. Poruszyła temat zwrotu przez Stowarzyszenie 

Pomocy Niepełnosprawnym "Bratek" w Barlinku dotacji. Zwróciła uwagę, że zwrot nastąpił 

po terminie.  

 

Magdalena Zynda Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące zwrotu dotacji. Przekazała, że Stowarzyszenie BRATEK, 

nie dokonało weryfikacji uczestników i dokonano zwrotu za małej kwoty. Poproszono 

Stowarzyszenie o ponowną weryfikację, przekazana kwota wraz z odsetkami powinna zostać 

zwrócona do Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego. Zwrotu dokonano po terminie.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, na złą weryfikację liczby uczestników co jest niepokojące, zapytała dlaczego 

zwrotu dokonano w dwóch transzach, a nie jednorazowo? 
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Magdalena Zynda Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Zwróciła uwagę, że jest to nasz pierwszy tego typy projekt i rozliczenia, zatem omyłkowe 

sytuacje mogły się zdarzyć. Kwestia ta została zweryfikowana i uzupełniona, środki zostały 

zwrócone. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy środki zostały zwrócone z odsetkami? 

 

Magdalena Zynda Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Odpowiedziała, że tak. Teraz my musimy oddać środki do Wojewody Zachodniopomorskiego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy po stronie Powiatu będą odsetki? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że tak, Stowarzyszenie naliczyło odsetki do dnia, kiedy miało oddać środki do 

Powiatu wpłynęły one w dniu 6.02.2023r i 14.02.2023r., natomiast do momentu zwrotu dotacji 

zostaną naliczone odsetki.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, dlaczego tak późno nastąpi zwrot środków? 

 

Magdalena Zynda Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Zwróciła uwagę na konieczność wyjaśnienia i ustalenia przekazu informacji pomiędzy 

Wydziałem Finansowym a jednostką. Poruszyła kwestię dotyczącą wyjaśnienia w zakresie 

przekazanych przelewów środków finansowych. Zwróciła uwagę, że Wydział powinien sam 

wykonać przelew środków do Urzędu Wojewódzkiego. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że jednostka wie z jakiego tytułu następuje zwrot dotacji i czy jest on właściwy. 

Wydział Finansowy musi wyjaśnić z jakiego tytuł wpływają środki na konta i zweryfikowania 

kwot środków finansowych. W momencie ich wpływu Główny Księgowy zwrócił się z prośbą  

o wyjaśnienia tej kwestii. Podała przykład realizacji zadania dotyczącego wypłaty środków dla 

placówek opiekuńczo-wychowawczych, gdzie są przekazywane dyspozycje w jednostki  

w zakresie kwot jakie należy przekazać, taka sama zasada powinna zostać zachowana  

w przypadku ŚDS. Zauważyła, że to iż środki są w budżecie Starostwa Powiatowego, to jest to 

tylko ich przepływ. Zadanie jest koordynowane przez jednostkę Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie i od jednostki powinny być wystosowane dyspozycje wypłaty środków finansowych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że jeżeli dotacja wpłynęła na konto Powiatu, to jednostka powinna być o tym 

poinformowana. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że taka informacja została przekazana telefonicznie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na przepływ informacji pomiędzy wydziałem a jednostką. Zwróciła uwagę, 

że temat ten powinien być rozwiązany szybciej. 
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Magdalena Zynda Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Przedstawiła informacje n temat weryfikacji danych otrzymanych ze Stowarzyszenia Pomocy 

Niepełnosprawnym „BRATEK” w Barlinku, który dokonał zwrotu dotacji. Jednostka miała 

informacje, że środki zostały przelane, powinny być one niezwłocznie przelane. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że środki nie mogły być przelane, gdyż należało je najpierw zabezpieczyć  

w budżecie. 

 

Magdalena Zynda Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Poruszyła kwestię dotyczącą przekazu informacji pomiędzy jednostkami. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że informacje będą przekazywane w formie pisemnej. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, kto weryfikuje ilość osób przebywających w ŚDS i w jaki sposób są weryfikowane 

te dane? 

 

Magdalena Zynda Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Odpowiedziała, że pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, dane są weryfikowane 

na podstawie wywiadów i dokumentów przekazywanych przez placówkę. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że aby uniknąć takich błędów na przyszłość należy dokładnie weryfikować dane 

dotyczące dotacji. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

2. Wniosek Wydziału Edukacji i Rozwoju z dnia 24.02.2023r. znak 

EDR.3026.1.2023.AM o dokonanie zmian w planie wydatków w zakresie przeniesienia 

środków finansowych zaplanowanych w 2023 roku w Starostwie Powiatowym w Dziale 

801 (Oświata i wychowanie), Rozdziale 80195 (pozostała działalność), § 3020 

(Wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń) w wysokości 30 564 zł oraz z dziale 

854 (Edukacyjna opieka wychowawcza), Rozdziale 85495 (pozostała działalność),  

§ 3020 w wysokości 5 546 zł na § 3020 w poszczególnych Działach, Rozdziałach 

budżetów szkół oraz placówek oświatowych dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Myśliborski z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną nauczycieli (realizacja 

uchwały Nr XVI/116/2007 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 19 grudnia 2007 roku  

w sprawie Regulaminu określającego rodzaje świadczeń z przeznaczeniem na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunki i sposób 

ich przyznawania). 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Kolejno: 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zawnioskowała, aby na podstawie rozpatrzonych wniosków Zarząd Powiatu podjął uchwałę  

w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2023 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 318/1128/2023 z dnia 27 lutego 2023 roku w sprawie 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił odpowiedź na zapytanie Członka Zarządu - Wioletty Drzewińskiej udzieloną przez 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu pismem z dnia 27.02.2023r. w zakresie 

symulacji wzrostu wynagrodzeń pracowników jednostki o 7,8%, 10% i 12%. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o uzupełnienie przedstawionej symulacji o dane w zakresie wzrostu wynagrodzeń 

pracowników o 16% i 18%. 

Zapytała, czy propozycja ustalenia podwyżek od miesiąca kwietnia nastąpiła na wniosek 

dyrektora placówki? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że dyrektor wnioskowała, aby podwyżki nastąpiły od miesiąca marca, 

natomiast na jej wniosek Zarząd Powiatu przegłosował propozycję, aby podwyżki nastąpiły od 

miesiąca kwietnia. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że jeden dyrektor wnioskuje do Zarządu o zgodę na podwyżki, natomiast drugi 

udziela je samodzielnie, zapyta, czy zgoda Zarządu jest wymagana przy dokonywaniu 

podwyżek dla pracowników jednostek? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że dyrektorzy jednostek samodzielnie dokonują podwyżek dla pracowników  

w ramach posiadanych w budżecie środków. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że dyrektor była obecna na Zarządzie Powiatu z uwagi na pismo 

Przewodniczącej Zarządu NSZZ Pracowników Ochrony Zdrowia w Domu Pomocy Społecznej 

w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, na jakim etapie znajdują się prace dotyczące inwestycji drogowej w m. Dębno-

Grzymiradz? 
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Kolejno: 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

O godz. 10:20 Zarządził przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

Obrady wznowiono o godz. 10:30. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że przebudowę drogi Dębno-Grzymiradz mamy podzieloną na dwa etapy tj. etap 

I i etap II. Poinformował, że na etap I czyli odcinek, gdzie jest zawarta kanalizacja deszczowa 

przetarg będzie powtórzony. Kwota ofert po przeprowadzonym postępowaniu znacznie 

przekracza środki finansowe w zaplanowane w budżecie Powiatu. Natomiast etap II czyli 

odcinek od skrzyżowania na Klepin do miejscowości Grzymiradz cena zmieściła się  

w zaplanowanych środkach finansowych. Będzie on wykonany w pierwszej kolejności. 

Przekazał, że wartość tego zadania według najkorzystniejszej oferty firmy MALDROBUD  

została wyceniona na kwotę 3 800 000,00 zł. Odcinek drogi po podpisaniu umowy będzie 

wykonywany. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, kiedy planowane jest podpisanie umowy? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że jest to kwestia ok. dwóch tygodni. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, od jakiego momentu zostaną rozpoczęte prace? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że jest to w gestii wykonawcy. Najprawdopodobniej prace zostaną rozpoczęte 

poza terenem zabudowanym.  

Przekazał, że jeżeli chodzi o etap I wymaga on powtórzenia postępowania przetargowego.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Starosta rozmawiał z Burmistrzem Dębna, na temat dofinansowania 

przedmiotowego zadania? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że rozmawiał na ten temat. Poinformował, że przesłano pismo do samorządów 

w sprawie partycypacji w kosztach realizacji zadań drogowych.  

Poprosił, aby pismo zostało wysłane również do radnych Gminy Dębno. 

Przedstawił informacje na temat rozmów z Burmistrzem Dębna w przedmiotowej sprawie, 

poinformował, że pochyli się nad tym tematem. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Zauważył, że wykonanie dokumentacji na kanalizację deszczowej nastąpiło z inicjatywy 

Gminy Dębno, zasadnym jest zatem partycypacja w kosztach jej wykonania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o realizację zadań na terenie Gminy Myślibórz? Czy przekazano I etap placu budowy 

ścieżki pieszo-rowerowej? 
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Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że tak, plac budowy został przekazany, przedstawiciele firmy przyjechali  

i wykonali inwentaryzację. Podał informacje na temat dokonanych uzgodnieniach. 

Poinformował o wsparciu mieszkańców przy realizacji inwestycji.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o realizację chodnika w m. Ławy? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że wykonawca przesłał zgłoszenie wykonania zadania.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, kto jest inspektorem nadzory nad wykonywaniem zadania? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że wydział sam wykonuje nadzór nad realizacją zadania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, w jaki sposób? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił informacje na temat czynności wykonanych w ramach nadzoru nad realizacją 

zadania. Również zwrócił uwagę na wsparcie mieszkańców przy realizacji zadania, jest ono 

odbierane pozytywnie. Podał informacje na temat wykonanych prac.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, o kolejne zadania dot. Gminy Myślibórz? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że wpłynęło pismo od Wojewody, że dokumentacja dotycząca przebudowy 

drogi w m. Głazów uzyskała brak sprzeciwu. Poinformował o uzgodnieniach dokonanych  

z PKP.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosił o przedstawienie do wglądu przedmiotowe dokumentacje projektowe. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że większość dokumentacji została już wykonana, pozostały jedynie te, które 

przeniesiono na rok bieżący tj. dokumentacja dot. mostu w m. Namyślin oraz dot. drogi  

w m. Wysoka-Wyszyna.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, na jakim etapie znajdują się prace dotyczące inwestycji Dębno-Oborzany-

Boleszkowice? Poprosiła o pisemną informację w tej sprawie. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że na chwilę obecną jest przerwa w wykonywanych pracach z uwagi na warunki 

atmosferyczne. Prognozuje się plusowe temperatury od miesiąca kwietnia. Jeżeli prognozy się 

potwierdzą wykonawca rozpocznie prace i zadanie zostanie ukończone.  
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy nawierzchnia zostanie wymieniona na całej długości? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że prace będą polegać na remoncie nawierzchni poprzez nałożenie 4 cm emulsji. 

Złożył wyjaśnienia dotyczące wykonania remontu przedmiotową metodą. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o realizację zadania w m. Płonno? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Złożył wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 9 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 10:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu Powiatu 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

5.  Mariusz Norsesowicz - Członek Zarządu  ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

 

…………………………… 

 

 

 

 


